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Referat fra bestyrelsesmøde den 02-05-2024 

 

Sted:  Grøndalsparken 9 

Dato og tid:  Onsdag den 2. maj 2024 kl. 10:30 

Afdeling:  Grøndalsparken 1133-0  

Deltagere:  

Knud Emil Pacht, GP 1B, formand   
Birgit Andersen, GP 23, medlem 
Jan Ulrich Jørgensen GP 22 medlem  
Sonja Olesen, GP 9, suppleant  
Poul Erik, GP 18, suppleant 
 

Referent:  Formanden 

 

 
 
 

Evaluering af beboermødet den 29. april 2024. 
En enig bestyrelse syntes at beboermødet forløb rigtig dårligt. 
 
Der var 17 fremmødte og lille kreds på 4 – 5 personer som udgjorde ca. 40 % ud af 
fremmødte, inkl. bestyrelsen 5 medlemmer, forsøgte at skabe en rigtig dårlig 
stemning. Med korslagte armen og kun negative tilkendegivelser. 
 
Bestyrelse vil derfor undersøge om / hvordan man for at skabe en bedre stemning 
når der er beboermøde. Bestyrelsen gør et stykke frivilligt arbejder for afdelingen 
1133 og bestyrelsen bruger mange timer for at forbedre vores omgivelser. 

 
Bestyrelsen er ikke ked af det – Bestyrelses en skuffet. 

 
Følgende forslag blev ikke vedtaget. 
1. Lade stander, fremsat af bestyrelsen 
2. Blomster Ø, fremsat af bestyrelsen 
 
Følgende forslag blev vedtaget. 
 
1. Petanquebane. Fremsat af bestyrelsen. 
Bestyrelsen har besluttet at sætte petanquebanen lidt på pause, da vedtagelse var 
meget snæver med 1 stemme og de fleste stemmer var selve bestyrelsen. 
Petanquebanen kan så altid tages op et andet tidspunkt hvor der er mere stemning i  
i bebyggelsen om at skabe lidt mere socialt / hyggeligt samvær, måske lærer 
hinanden bedre at kende og en god snak. 
 



  

  

      HASLEV BOLIGFORENING | AFDELINGSBESTYRELSESMØDE 

  

 

HASLEV BOLIGFORENING AFDELING 1133-0   

2. Hjertestarter. Fremsat af bestyrelsen. 
Bestyrelsen indhenter 2 tilbud for at tjekke om økonomien holder som fremsat på 
beboermødet. 
Ligeledes den fremtidige vedligeholdelse/drift omkostning som ikke var kendt på 
beboermødet og hvilken betydning dette vil have for en evt. huslejestigning. 
Økonomien taget med på næste bestyrelsesmøde. 
 
3. Flytning af indgang til det grønne område. Fremsat af Vivi Storgaard, Merete 
Bugge og Anette Schrøder. 
Bestyrelsen indhenter 2 alternative tilbud. 
Økonomien fra forslagsstiller og tilbuddene sammenlignes på næste 
bestyrelsesmøde samt hvilken betydning dette vil have for en evt. huslejestigning. 
 
Herefter gik bestyrelsen i gang med hvilke punkter der venter resten af året. 

 

 

1. Renovering af badeværelser – Jan Ulrich  
 

Jan-Ulrich vil fremover være bestyrelses kontaktperson til Steen Andersen omkring 
dette projekt ” Renovering af badeværelser” 
 
Når økonomien er på plads, indkaldes til ekstraordinært afdelingsmøde.  
 

2. Fjernvarme 
 
Intet nyt. 
 

3. Hjertestarter 
Økonomi – huslejestigning? 
 

4. Flytning af indgang til det grønne område 
Økonomi – huslejestigning? 
 

Næste bestyrelsesmøde   
 
Onsdag den 7. august 2024 kl. 12:00 
Hos Jan Ulrich Jørgensen - GB 22 

Med hilsen  

Emil.  Formand  


